
Deltagere 
 

Formand ‐ 
Morten 

Næst F. – Morten  Kasser ‐ Kurt  Håndbold – 
Mette 
Afbud 

Senior ‐ Hanne   Fodbold ‐ Abdi  
Afbud. 

Badminton‐ Kurt   Volley – Jan  Gymnastik – 
Helle 

 

REFERAT AF MØDE DEN 20‐01‐22: 

FASTE PUNKTER 

1. Valg af referent 

2. Godkendelse af dagsorden 

3. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

4. Nyt fra: 

Formanden:  

Kassereren: Regnskabet er revideret og godkendt af revisorerne. 

Når man opretterhold i coventus skal man se at få betalt kontingent inden oktober da man skal være 

medlem i mindst 3 måneder for at vi kan få tilskud fra kommunen. 

Hallen:  

Der kommer en overheads projektor i bestyrelsesrummet som hallen har betalt for, som skal blive 

der hvis der er nogle der vil låne til hallen eller cafeteriet kan man henvende sig til Stig og låne hans. 

Angående bander der må fodbold gerne selv ansøge fonde til dem. 

Håndbold 

Fodbold 

Badminton 

Volleyball 

Gymnastik 

Senioridræt 

Sponsorudvalg 

 

 

5. Er vi tilfredse med vores afdeling (fra december 2021)    Udsat til en anden gang 

6. Forbedringer/nye tiltage (fra december 2021)         Udsat til en anden gang 

7. Er der behov for nye tiltag med hallen (fra december 2021) næste gang 

8. Førstehjælpskurser (fra december 2021)      Mette /Morten Snakker sammen. 

9. Hjertestarterkurser (Mette)/Morten Snakker sammen 

10. Udarbejdelse af årshjul (Morten)      Det er kun til bestyrelsen   Kurt  laver det færdig og holder 

den ved lige. 

Guide til årshjul i Excel: https://www.officekursus.dk/blog/aarshjul‐i‐excel/ 

 



11. Opslagstavlerne i hallen (Mette) Der skal laves en liste med vigtige kontakter (Stig Morten 

Michael Jeg Morten H:P prøver at få den lavet i næste uge. 

12. Oprydning i dommerbord (Mette) Håndbold rydder op, da de er de eneste der bruger skabet. 

13. Overtrækstrøjer, oprydning og vask (Mette) (Helle) 

14. Retningslinjer ved aflysning af hold og udnyttelse af haltider (Morten)   Man skal melde  ind 

når man ikke kommer  til Stig så dør ikke åbnes. 

Mundbind når man kommer og går. Morten K. udsender til medlemmerne. 

 

15. Skatteregler i forhold til trænerudgifter (Kurt) 

 Kurt er kommet til at læse skatteregler for trænerudgifter. Da vi har en træner/ trænere der 

får mere end 6000 kr. Da reglerne siger at man kun må udbetale 6000 kr.   Brev fra Kurt. Dette 
er under alt det andet i referatet. 

 

16. Hvordan fastsættes kontingenter? (Helle)   

Der skal prøves at hvordan kontingenter fastsættes. Vi prøver at se på det ved mødet i juni 

hvor vi fastsæt etter haltider 

17. Bier fest (Mette)  bliver til noget . Vi for besked om hvad vi skal lave. 

18. Hvordan har hjemmesiden det Kan man få det det Grøne til at kun være på forsiden, så det er 

nemmere at se de forskellige opslag 

19. Ny rapport fra DIF om inklusion i idrætten – skal vi se på dette på et tidspunkt? (Morten) 

Se miniudgaven af rapporten her: 

https://www.dif.dk/media/xdnmbmlp/pixi_inklusion_af_transkoennede‐interkoennede‐

og_nonbinaere_i‐idraetten_dif.pdf 

 

Vores vurdering at de skal være i eget omklædningsrum. 

 

20. Dato for generalforsamling 

Den 31. bestyrelsesmøde kl. 17: 30 generalforsamling kl.19.00 

21. Eventuelt    Fastelavn der laves et opslag om at det er aflyses i år men Rikke og Sanne vi lave 

det fremadrettet. 

OG dag udsættes til den 14. maj. vi melder at vi er på. 

22. Dato for næste bestyrelsesmøde   28 februar. 

23. Punkter til næste møde    

Linjer i hallen  

Retningslinjer for multibanen. 

 

 

 



 
Alle trænerer/instruktører i Bøgebjerg IF er pr. definition ulønnede, da vi ikke er registreret som 

arbjedsgiver. Så derfor skal al udbetaling til trænerer/instruktører følge disse regler.  

 

 

 



 

Bestyrelsesmøde d. 20.1.2022 
kl:19:00 
 

 

 

 

 

 

 

 


